

Lincoln Industrial Standard Warranty

LIMITED WARRANTY

Lincoln warrants the equipment manufactured and supplied by Lincoln to be free from defects in material and workmanship for a period of one (1) year following the date of purchase, excluding there from any special, extended, or limited warranty published by Lincoln. If equipment is determined to be defective during this warranty period, it will be repaired or replaced, within Lincoln's sole discretion, without charge.

This warranty is conditioned upon the determination of a Lincoln authorized representative that the equipment is defective. To obtain repair or replacement, you must ship the equipment, transportation charges prepaid, with proof of purchase to a Lincoln Authorized Warranty and Service Center within the warranty period.

This warranty is extended to the original retail purchaser only. This warranty does not apply to equipment damaged from accident, overload, abuse, misuse, negligence, faulty installation or abrasive or corrosive material, equipment that has been altered, or equipment repaired by anyone not authorized by Lincoln. This warranty applies only to equipment installed, operated and maintained in strict accordance with the written specifications and recommendations provided by Lincoln or its authorized field personnel.

THIS WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IS IN LIEU OF ANY OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR WARRANTY OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. WARRANTY ON ITEMS SOLD BY LINCOLN, BUT NOT MANUFACTURED BY LINCOLN ARE SUBJECT TO THE WARRANTY CONSIDERATION, IF ANY, OF THEIR MANUFACTURER (SUCH AS HOSES, HYDRAULIC AND ELECTRIC MOTORS, ELECTRICAL CONTROLLERS, ETC.) ASSISTANCE IN MAKING SUCH WARRANTY CLAIMS CAN BE OFFERED AS REQUIRED.

In no event shall Lincoln be liable for incidental or consequential damages. Lincoln's liability for any claim for loss or damages arising out of the sale, resale or use of any Lincoln equipment shall in no event exceed the purchase price. Some jurisdictions do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, therefore the above limitation or exclusion may not apply to you.

This warranty gives you specific legal rights. You may also have other rights that vary by jurisdiction.

Customers not located in the Western Hemisphere or East Asia: Please contact SKF Lubrication Systems, Germany, GmbH for your warranty rights.

LINCOLN INDUSTRIAL SPECIAL LIMITED WARRANTIES

SPECIAL LIMITED WARRANTY

Lithium-Ion PowerLubers Models: 1260, 1262, 1264, 1860, 1862, 1864, 1880, 1882, 1884

Lincoln warrants the listed models bare tool to be free from defects in material and workmanship for five (5) years following the date of purchase. If the equipment is determined by Lincoln, in its sole discretion, to be defective during the period it will be repaired or replaced at Lincoln's discretion, without charge.

BATTERY PACK AND CHARGERS— LIMITED WARRANTY

Li-ion Battery Models: 1261, 1861, 1871

Charger Models: 1850, 1855A, 1870, 1875A

Lincoln warrants the batteries and battery chargers manufactured and supplied by Lincoln to be free from defects in material and workmanship for a period of two (2) years following the date of purchase, excluding therefrom any special, extended, or limited warranty published by Lincoln. If equipment is determined to be defective during this warranty period, it will be replaced, within Lincoln's sole discretion, without charge.

SPECIAL LIMITED 2 YEAR WARRANTY

SL-V Series, Single Injectors-85772, 85782, Replacement Injectors-85771, 85781, and FlowMaster® II Lincoln warrants the SL-V Injector series and bare FlowMaster® II "pump only" models to be free from defects in material and workmanship for two (2) years following the date of purchase. If an injector model (single or replacement) is determined to be defective by Lincoln, in its sole discretion, during this warranty period, it will be repaired or replaced, at Lincoln's discretion, without charge.

SPECIAL LIMITED 5 YEAR WARRANTY

Series 20, 25, 40 Bare Pumps, PMV Bare Pumps, Heavy Duty and 94000 Series Bare Reels

Lincoln warrants series 20, 25, 40 bare pumps, PMV bare pumps, Heavy Duty (82206), Mini Bench (81133, 81323), and all 94000 LFR series (single arm and dual arm) bare reels to be free from defects in material and workmanship for five (5) years following the date of purchase. If equipment is determined by Lincoln, in its sole discretion, to be defective during the first year of the warranty period, it will be repaired or replaced at Lincoln's discretion, without charge. In years two (2) and three (3), the warranty on this equipment is limited to repair with Lincoln paying parts and labor only. In years four (4) and five (5), the warranty on this equipment is limited to repair with Lincoln paying for parts only.

SPECIAL LIMITED 5 YEAR WARRANTY

Limited Oil Meters, Limited Fluid Control Valves, AOD (Air-Operated Diaphragm Pumps)

Lincoln warrants the 712 series Control Valves, 912 series Lube Meters, Electronic Lube Meters (980, 981, 982 series), our Universal Inline Digital Meters (812/813 series), and our AOD Pump offering to be free from defects in material and workmanship for five (5) years following the date of purchase. If either is determined to be defective by Lincoln, in its sole discretion, during the warranty period, they will be repaired or replaced, at Lincoln's discretion, without charge.

SPECIAL DEF (DIESEL EXHAUST FLUID) LIMITED WARRANTY

DEF products are warranted to be free from defects in material and workmanship for a period of one (1) year following the date of purchase. The following exceptions to the standard warranty period are in effect:

- 85700-30/85700-50 DEF hose reels (bare reel only), 277251/277252 AC DEF pumps, and 277256 and 277257 DEF meters are warranted for two (2) years from date of purchase,
- 85623 DEF AOD (air operated diaphragm) pumps are covered under the standard five (5) year AOD pump warranty.

If either is determined to be defective by Lincoln, in its sole discretion, during the warranty period, they will be repaired or replaced, at Lincoln's discretion, without charge.

To find Lincoln Industrial's Nearest Service Center: www.lincolnindustrial.com | +01 314-679-4200

GARANTIE LIMITÉE

Lincoln garantit que l'appareil construit et fourni par Lincoln sera exempt de défauts de pièces et de main d'œuvre pendant une période d'un (1) an suivant la date de l'achat, et en exclue toute garantie spéciale, prolongée ou limitée qui aurait été publiée par Lincoln. Si l'appareil s'avère défectueux pendant ladite période de garantie, il sera réparé ou remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais.

La présente garantie est subordonnée à la détermination, par un représentant autorisé de Lincoln, que l'appareil est défectueux. Pour obtenir la réparation ou le remplacement, vous devrez impérativement envoyer l'appareil, à vos frais, avec la preuve de l'achat, à un centre de réparation et de garantie autorisé par Lincoln, pendant de la période de garantie.

La présente garantie ne s'applique qu'à l'acheteur de détail original. La présente garantie ne s'applique pas aux appareils endommagés par accident, surcharge, abus, mauvaise utilisation, négligence, installation défectueuse ou matériaux abrasifs ou corrosifs, aux appareils ayant été modifiés ou aux appareils ayant été réparés par une personne non autorisée par Lincoln. La présente garantie s'applique uniquement aux appareils installés, exploités et entretenus en stricte conformité avec les spécifications et les recommandations écrites fournies par Lincoln ou ses employés autorisés.

LA PRÉSENTE GARANTIE EST EXCLUSIVE ET TIENT LIEU DE TOUTE AUTRE GARANTIE, EXPRESSE OU IMPLICITE, Y COMPRIS, SANS TOUTEFOIS Y ÊTRE LIMITÉ, DE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'APTITUDE À UNE FIN PARTICULIÈRE. LA GARANTIE DES ÉLÉMENTS VENDUS PAR LINCOLN, MAIS NON FABRIQUÉ PAR LINCOLN, EST SOUMISE À LA GARANTIE ÉVENTUELLE DE LEUR FABRICANT (FLEXIBLES, MOTEURS HYDRAULIQUES ET ÉLECTRIQUES, CONTRÔLEURS ÉLECTRIQUES, Etc., PAR EX.). UNE AIDE EN DEMANDE DE GARANTIE POURRA ÊTRE PROPOSÉE, LE CAS ÉCHÉANT.

Lincoln NE SAURAIT EN AUCUN CAS ÊTRE RESPONSABLE DE DOMMAGES-INTÉRÊTS INDIRECTS OU IMMATÉRIELS. La responsabilité de Lincoln relativement à une demande d'indemnisation ou de dommages-intérêts provenant de la vente, de la revente ou de l'utilisation d'un appareil Lincoln quel qu'il soit ne saurait en aucun cas être supérieure au prix d'achat de celui-ci. Certains ressorts judiciaires n'autorisant pas l'exclusion ou la limitation des dommages-intérêts accessoires, la limitation ou l'exclusion susmentionnée peut ne pas vous être applicable.

La présente garantie vous donne des droits spécifiques en matière juridique. Vous pouvez également avoir d'autres droits, variables en fonction du ressort.

Clients hors d'Amérique, d'Europe ou d'Asie de l'Est : Prendre contact avec SKF Lubrication Systems, Germany, pour toute demande de garantie.

GARANTIES LIMITÉES SPÉCIALES DE LINCOLN INDUSTRIAL

GARANTIES LIMITÉES SPÉCIALES

PowerLubers Lithium-Ion Modèles: 1260, 1262, 1264, 1860, 1862, 1864, 1880, 1882, 1884

Lincoln garantit que l'outil dénudé des modèles énumérés est exempt de défauts de matériaux et de fabrication pendant cinq (5) ans suivant la date d'achat. Si l'équipement est déterminé par Lincoln, à sa seule discrétion, comme étant défectueux pendant la période, il sera réparé ou remplacé à la discrétion de Lincoln, sans frais.

BATTERY PACK ET CHARGEURS - GARANTIE LIMITÉE

Modèles de batteries Li-ion: 1261, 1861, 1871

Modèles de chargeur: 1850, 1855A, 1870, 1875A

Lincoln garantit que les batteries et les chargeurs de batterie fabriqués et fournis par Lincoln sont exempts de défauts de matériaux et de fabrication pour une période de deux (2) ans suivant la date d'achat, à l'exclusion de toute garantie spéciale, prolongée ou limitée publiée par Lincoln. Si l'équipement est jugé défectueux durant cette période de garantie, il sera remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais.

GARANTIE LIMITÉE SPÉCIALE DE 2 ANS

Injecteurs uniques 85772 et 85782 de la série SL-V, et injecteurs de rechange 85771 et 85781; et Flowmaster II

Lincoln garantit que les injecteurs de la série SL-V et seulement les pompes des modèles Flowmaster II seront exempts de défauts de pièces et de main d'œuvre pendant une période de deux (2) ans suivant la date de leur achat. Si Lincoln détermine, à sa seule discrétion, qu'un modèle d'injecteur (unique ou de rechange) est défectueux pendant ladite période de garantie, il sera réparé ou remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais.

GARANTIE LIMITÉE SPÉCIALE DE 5 ANS

Pompes nues séries 20, 25, 40, pompes nues PMV, dévidoirs nus Robustes et de la série 94000

Lincoln garantit que les pompes nues des séries 20, 25, 40, les pompes nues PMV, les dévidoirs nus Robustes (82206), Mini Bench (81133, 81323), ainsi que tous ceux de la série 94000 LFR (bras simple ou double) seront exempts de défauts de pièces et de main d'œuvre pendant une période de cinq (5) ans suivant la date de leur achat. Si l'appareil s'avère défectueux, à la seule discrétion de Lincoln, pendant la première année de ladite période de garantie, il sera réparé ou remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais. Pendant la deuxième (2e) et la troisième (3e) année, la garantie de cet appareil sera limitée à la réparation, aux frais de Lincoln pour ce qui concerne les pièces et la main-d'œuvre exclusivement. Pendant la quatrième (4e) et la cinquième (5e) année, la garantie de cet appareil sera limitée au remplacement des pièces aux frais de Lincoln.

GARANTIE LIMITÉE SPÉCIALE DE 5 ANS

Compteurs de graissage limités, clapets de contrôle de fluides limités, pompes pneumatiques à membranes-

Lincoln garantit que les clapets de contrôle de la série 712, les compteurs de graissage de la série 912, les compteurs de graissage électroniques (séries 980, 981, 982), nos compteurs numériques en ligne universels (série 812/813), ainsi que notre pompe pneumatique à diaphragme seront exempts de défauts de pièce et de main-d'œuvre pendant cinq (5) ans suivant la date de leur achat. Si Lincoln détermine, à sa seule discrétion, qu'un de ces appareils est défectueux pendant ladite période de garantie, il sera réparé ou remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais.

GARANTIE LIMITÉE SPÉCIALE AU FLUIDE DEF (FLUIDE POUR ÉCHAPPEMENT DE DIESEL)

Les fluides pour échappement de diesel sont garantis exempts de défauts de matériau et de main d'œuvre pendant une période d'un (1) an suivant la date de leur achat. Les exceptions ci-dessous s'appliquent à la période de garantie standard:

- Les dévidoir de fluide pour échappement de diesel 85700-30/85700-50 (dévidoirs nus uniquement), les pompes à fluide pour échappement de diesel 277251/277252 AC et les compteurs pour fluide pour échappement de diesel 277256 et 277257 sont garantis pendant deux (2) ans à compter de la date de leur achat,
- Les pompes pneumatiques à membrane pour fluide pour échappement de diesel 85623 sont couvertes par la garantie standard de cinq (5) ans des pompes pneumatiques à membrane.

Si Lincoln détermine, à sa seule discrétion, qu'un de ces appareils est défectueux pendant ladite période de garantie, il sera réparé ou remplacé, à la seule discrétion de Lincoln, sans frais.

Pour trouver le centre de réparation Lincoln Industrial le plus proche www.lincolnindustrial.com | +01 314-679-4200